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Akasvayu negocia amb Salt la cessió de terrenys per evitar la desaparició
Dimecres el president, Josep Amat, i Santi Sardà es van reunir amb Iolanda Pineda a l'Ajuntament
L'alcaldessa ho veu difícil perquè "ara mateix no disposem del sòl que demanen, 40.000 metres"

Josep Amat ja va advertir en la multitudinària roda de premsa de dijous passat que lluitarien fins al
30 de juny per poder mantenir el CB Girona a l'ACB i això passa, segons la solució pensada pel
club, per disposar d'actius que permetin equilibrar els comptes. Dimecres Amat i Santi Sardà van
reunir-se a l'Ajuntament de Salt amb l'alcaldessa, Iolanda Pineda, per exposar-li el seu projecte i
proposar la cessió de 40.000 metres de terreny. Pineda, de moment, ho veu molt complicat.
Jordi Roura, Girona
"Ara ja sabem que l'Ajuntament de Girona no està disposat a fer res més del que fa per ajudar-nos,
però en canvi hi ha d'altres municipis que potser sí que estan en disposició de fer-ho", va dir el
portaveu del Consell d'Administració del CB Girona, Santi Sardà, durant la roda de premsa de
dijous, en la qual el club va exposar els seus números i va valorar la situació. Un d'aquests municipis
que podria ajudar a donar viabilitat al club és Salt, on Amat i Sardà ja han tingut diversos contactes i
fins i tot dimecres passat es van reunir amb la seva alcaldessa, Iolanda Pineda. Li van demanar la
cessió a la futura Fundació del CB Girona d'un terreny públic de 40.000 metres quadrats on hi
construirien equipaments esportius -el nou pavelló que permetria finançar el club- i una zona
comercial. Abans de tot això, però, l'actiu permetria equilibrar els comptes i evitar la situació de
"causa de dissolució" que el 30 de juny pot posar fi a 20 anys de bàsquet ACB a Girona.
Iolanda Pineda va admetre ahir al Diari de Girona la reunió i l'interès mostrat per Akasvayu per
arribar a acords amb l'Ajuntament de Salt, però va considerar molt complicada aquesta possibilitat.
"Vam escoltar la seva proposta però ara mateix no disposem del sòl que necessiten, amb la qual cosa
no veig possible l'operació", va dir la dirigent socialista. Preguntada per si tanca del tot la porta a un
acord va respondre que "si demà passat algú ens dóna en herència 100.000 metres quadrats, potser sí
que en podríem cedir 40.000 a l'Akasvayu". Akasvayu ja havia iniciat converses amb l'Ajuntament
de Salt temps enrere, quan governava CiU-ERC amb Jaume Torramadé d'alcalde, i aquesta setmana
els contactes s'han tornat a accelerar amb la trobada amb l'alcaldessa actual, Iolanda Pineda. La
immobiliària també havia sondejat fa mesos la possibilitat de trobar sòl a Sant Gregori.
Des d'Akasvayu defensen la idea que per garantir definitivament la viabilitat del CB Girona cal
construir un pavelló de més capacitat que Fontajau per poder-ne explotar comercialment les llotges i
la venda d'abonaments. A més la instal·lació s'hauria de construir dins d'un complex comercial on
també hi podrien anar botigues o hotels, fet que també aportaria beneficis econòmics al club. Amat
havia sol·licitat a l'Ajuntament de Girona que li cedís terrenys per tirar endavant el projecte, però
dimarts l'alcaldessa, Anna Pagans, va negar-li definitivament aquesta possibilitat. L'endemà el
president del CB Girona es reunia amb Iolanda Pineda.
D'altra banda, el col·lectiu "Girona-ACB", format per simpatitzants i penyes de l'Akasvayu, va fer
una crida a l'afició per tal que la manifestació de demà sigui un gran èxit. La portaveu del grup,
Raquel Arribes, també va demanar que "l'Ajuntament i el club deixin de banda baralles particulars i
lluitin junts per salvar el bàsquet d'elit".


